

The Department of External Affairs announced today that, following a request from the Secretary General of the United Nations, the Government has agreed to continue Canadian participation in the United Nations Emergency Force in Cyprus (UNFICYP) for a further period of six months from June 15, 1975. He noted that the Force is playing an important role in Cyprus in maintaining stability, bringing humanitarian relief to the needy and facilitating conditions under which the necessary political negotiations for a peaceful settlement of the island's problems can take place.

The United Nations Force in Cyprus is made up of personnel from Australia, Austria, Britain, Denmark, Finland, Ireland and Sweden, as well as Canada. The Canadian contingent is based on the 2nd Battalion, Royal 22^e Regiment normally stationed at the Citadel in Quebec City.

* * *

Le ministère des Affaires extérieures annonce aujourd'hui que faisant suite à la demande du Secrétaire-général des Nations Unies, le gouvernement a accepté que le Canada continue de participer à la Force des Nations Unies chargée du maintien de la paix à Chypre (UNFICYP) pour une nouvelle période de six mois, à compter du 15 juin 1975. La force joue un rôle important, a-t-il ajouté: elle maintient la stabilité, secourt les nécessiteux et améliore les conditions dans lesquelles pourront se dérouler les négociations politiques indispensables au règlement pacifique des questions chypriotes.

La Force des Nations Unies à Chypre se compose d'effectifs de l'Australie, de l'Autriche, de la Grande-Bretagne, du Danemark, de la Finlande, de l'Irlande, de la Suède ainsi que du Canada. Le contingent canadien se compose du 2^e bataillon du Royal 22^e Regiment, basé à la Citadelle à Québec.